
 

 

ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
 

Αθήνα, 15 Νοεμβρίου 2021 
 

ΠΡΟΣ :  τον  Υπουργό Οικονομικών κ. Χ. Σταϊκούρα 

 

Θέμα : «Εφαρμογή N. 4701 ΦEK A128/30.6.2020 

"ΠΛAIΣIO XOPHΓHΣHΣ MIKPOXPHMATOΔOTHΣEΩN, PYΘMIΣEIΣ 

XPHMATOΠIΣTΩTIKOY TOMEA KAI AΛΛEΣ ΔIATAΞEIΣ"» 

 

 

Επειδή: 

1. Το 26% των Ελλήνων εργαζομένων είναι αυτοαπασχολούμενοι 

ελεύθεροι επαγγελματίες και ιδιοκτήτες ατομικών επιχειρήσεων. Ο 

Πρόεδρος του Επαγγελματικού Επιμελητηρίου Αθηνών αναφέρει, ότι το 

50% των μικρομεσαίων ελληνικών επιχειρήσεων δεν έχει πρόσβαση στο 

τραπεζιτικό σύστημα. Η γνωστή κατάσταση των ελληνικών συστημικών 

τραπεζών μετά την χρεοκοπία του 2010 έχει οδηγήσει σε πρακτικές 

εξασφαλίσεων μη προσβάσιμες στους πολλούς. 

2. Η δυνατότης, που δίνεται μέσω του Ν 4701/2020 για 

μικροχρηματοδοτήσεις μέχρις είκοσι πέντε χιλιάδων € είτε για την 

κάλυψη επενδυτικών αναγκών, είτε ως κεφάλαιο κίνησης, είτε για 

προϊόντα χρηματοδοτικής μίσθωσης και αυτοτελείς εγγυήσεις, ιδίως εν 

όψει των ανατιμήσεων πρώτων υλών, ενεργείας, μεταφορών, θα ήτο για 

πολλούς ανάσα ζωής.  

3. Ορθώς αναφέρονται ως δικαιούχοι των μικροχρηματοδοτήσεων και 

φυσικά πρόσωπα δια κάλυψη δαπανών, που σχετίζονται με την 

εκπαίδευση ή μετεκπαίδευσή τους ή μαθητεία. 

4. Χιλιάδες οικογενειών υποβάλλουν κάθε έτος αιτήσεις μεταγραφής των 

παιδιών τους στα ΑΕΙ κατοικίας τους αποκλειστικώς για οικονομικούς 

λόγους. Πολλές εξ αυτών θα απορριφθούν ακόμη και για ευάλωτα 

νοικοκυριά, που πληρούν δηλαδή τα οικονομικά κριτήρια, διότι -ορθώς 
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και προς προστασία του κύρους της εκπαίδευσης - οι προϋποθέσεις 

μεταγραφών έγιναν αυστηρότερες 

5. Η χορήγηση φοιτητικών δανείων, θα ήταν μια αξιοπρεπής διέξοδος για 

αυτά τα νοικοκυριά και θα έληγε -άπαξ και δια παντός- το θέμα των 

μεταγραφών  

 

 

 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός  

 

1. Δια ποιους λόγους δεν έχει ακόμη εφαρμοσθεί ο Ν. 4701/2020; 

2. Ποιος ο οδικός χάρτης και το χρονοδιάγραμμα εφαρμογής του 

νόμου ;  

3. Είναι στις προθέσεις της Κυβερνήσεως η χρησιμοποίηση του 

νόμου για την δημιουργία ιδιαίτερου τομέως χορηγήσεως 

φοιτητικών δανείων, και μάλιστα, ει δυνατόν, με κρατική εγγύηση 

για τους αριστούχους;  

 

 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 
 
 
 
Δημήτριος Βαρτζόπουλος                     
Βουλευτής Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
 
 
Βουλευτής Μεσσηνίας 
Μιλτιάδης Χρυσομάλλης 

 

 

 




